
Goedendag, 
 
Naar aanleiding van uw oproep voor input in de collegevorming, hierbij mijn bijdrage. 
 
Ik ben reeds 5 jaar een knelgeval als gevolg van gewijzigde regelgeving van de Provincie NH, waarbij ik tussen 
de wal en het schip ben gevallen. 
 
In dit artikel staat het volledige verhaal zeer goed en compleet uitgeschreven: 
https://www.nhnieuws.nl/nieuws/276948/weesper-geitenhouder-moet-weg-ik-zit-al-drie-jaar-klem-tussen-
provincie-en-gemeente 
 
Ik wil u vragen om mijn knelgeval situatie ter harte te nemen en op te nemen in uw coalitievorming. 
Ik heb namelijk ook een pasklare oplossing voor mijn probleem. 
 
Met mijn genoemde oplossing kan de provincie Noord-Holland ook een gidsende en leidende rol nemen in de 
transitie naar een kleinschaligere en duurzamere landbouwsector. 
 
Mijn oplossing: 
Stel een ontheffing in op huidige provinciale geitenstop met de volgende strekking: sta weer toe dat 
grondgebonden geitenboeren tot 150 of 200 geiten zich weer mogen vestigen en ondernemen in Noord-
Holland. 
 
(Sidenoot: een gemiddeld melkgeitenbedrijf in Nederland telt rond de 800 – 1200 geiten per bedrijf. Ik ben met 
100 geiten dus een zeer kleine boer!). 
 
Met de voorgestelde ontheffing op de provinciale geitenstop worden diverse doelen bereikt: 
 

- Een einde aan mijn slepende situatie, waarmee Provincie Noord-Holland succesvol mijn knelgeval-
dossier tot een goed einde heeft weten te brengen. 

- Promotie en stimuleren van kleinschalige, duurzame landbouw in de provincie Noord-Holland volgens 
haar duurzame Voedselvisie, waar andere provincies een voorbeeld aan kunnen nemen. 

 
Met een bovengrens aan de ontheffing van bijvoorbeeld 150 / 200 geiten hoeft de Provincie Noord-Holland 
ook niet bang te zijn voor de komst van grootschalige geitenhouderijen. Het is namelijk voor bijna geen enkel 
“gangbaar” bedrijf rendabel om zo een klein aantal geiten te houden. Alleen kleinschalige initiatieven zoals mij 
lukt dit.  
 
Daarnaast is het lopende “VGO geitenonderzoek”  vooral gericht en toegespitst op de invloed van grote 
gangbare geitenbedrijven (bijvoorbeeld bedrijven met 1000+ geiten), en is dus niet van toepassing op kleine 
bedrijven zoals mij waarmee het voorzorgsbeginsel, waarop de noord-hollandse geitenstop is gestoeld, niet in 
gevaar komt.  
 
Kortom, er zal in de praktijk dus bijna geen geit bijkomen in de provincie omdat het economisch niet haalbaar is 
voor een normaal bedrijf, maar door deze aanpassing op de verordening wordt wel mijn knelgeval situatie 
succesvol opgelost. 
 
Voor vragen ben ik bereikbaar, 
Ik zou het super vinden als jullie iets doen met deze mail en met mijn knelgevalsituatie. 
 
Ik wens jullie veel succes met de coalitievorming! 
 
Hartelijke groet, 
Chiel Pronk 
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